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Enkel fråga

Till Anna-Lena Danielsson, hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande

Många patienter har fått post Covid-symptom och därför inte kunnat ta sig tillbaka till 
sitt liv innan pandemin, med arbete, studier eller annan sysselsättning. Neurologen 
har fått i uppdrag att öppna en mottagning för dessa patienter, vilket också skett. 
Men mottagningen har enligt uppgifter enbart kapacitet att ta emot en (1) patient per 
vecka. 

Vi kristdemokrater är oroade över ifall denna låga kapacitet verkligen möter upp de 
behov som finns. Hur många personer finns idag i länet med post Covid-symptom? 
Och arbetar Region Västerbotten med Försäkringskassan för att bistå denna 
patientgrupp? Av förståeliga skäl tar vissa kliniker, likt de som ägnar sig åt 
specialbehandlingar, emot få patienter. Men att efter en pandemi ta emot så få 
patienter för eftervård är allvarligt. 

Vi hör varningssignaler att remitterade patienter har fått vänta ända sedan i våras 
och fortfarande inte fått hjälp. Det krävs mer insatser för att hjälpa de som drabbas 
av långtidssjukdom efter Covid. 

 Min fråga till hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande är: 

Är kapaciteten att enbart ta emot en patient per vecka tillräcklig utifrån de behov 
som finns idag, bland de som drabbats av post Covid-symptom? Vad kommer att 
göras för att utöka patientantalet?
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